

Numéro 1 – du 19 au 25 mai 2014

Inscriptions :

La campagne d'inscription pour l'année scolaire 2014 - 2015 a débuté. Nous aurons le plaisir d'accueillir avec les enseignantes, les futurs parents de PS et de MS curieux de savoir ce qu'est le bilinguisme en maternelle le 28 mai prochain à 17h30 dans le théâtre.

[cliquez ici](#)

Agenda

20 mai :

- Olympiades PS, MS et GS
- Carnaval de natation des CE2, CM1 et CM2

21 mai :

- Sydney Symphonic Orchestra au ABC Centre (Ultimo) : 6^{ème} et 5^{ème}
- Sortie Aquarium (PSC)

23 mai :

- Sortie à la ferme : PSA et PSB
- Soutenance des rapports de stage (Seconde)

27 mai :

- Tournoi d'échecs : CE2, CM1, CM2 et 6^{ème}
- Tournoi d'échecs pour les parents et les enfants à 18h30

Du 28 au 30 mai : Théâtre en anglais « Drama Toolbox » du CP au CM2

Direction

Proviseur :

- 20 mai : Sydney University
- 22 mai : AISNSW Annual General Meeting
- 26 mai : Government House

Directeur primaire :

- séminaire de l'AEFE du 19 au 25 mai à Paris
- 26 mai : Government House

Proviseure adjointe : Coordination IB le 23 mai après-midi.

Ressources humaines

Deux réunions d'information sont prévues les 19 et 20 mai à 17h30 avec les personnels concernant les dispositions de la convention collective (Multi Enterprise Agreement)

Bienvenue à Juliette BEUVIER, nouvelle surveillante, qui succède à Laura BAUDOUIN

Travaux

L'AEFE a accordé une subvention de 200,000 AUD à l'établissement pour la rénovation des laboratoires de science. Les travaux débuteront le 30 juin 2014.

La préparation des salles entrainera plusieurs changements d'emploi du temps à partir du 15 juin.

Actualité culturelle

Le 21 mai, les élèves de 1^{ère} accueilleront Jacques ROUBAUD, poète et mathématicien dans le cadre du cours avec Mme JURADO.

Instances

27 mai à 19h00 : réunion du comité de gestion

2 juin à 17h30 : réunion du conseil d'école

5 juin à 17h30 : réunion du conseil d'établissement

Orientation

Les conseils de classes se dérouleront du 2 au 12 juin. Un calendrier spécifique sera communiqué sous peu

Examens

Les élèves d'IB débutent leur deuxième semaine d'examens :

- 19 mai : Chemistry (SL & HL)
- 20 mai : Chemistry (HL & SL) / French Literature (HL & SL) / French Language and Literature (HL & SL)
- 21 mai : French Language and Literature (HL & SL) / Further Mathematics (HL) / French ab initio (SL)
- 22 mai : Further Mathematics (HL)

ASSR : l'éducation à la sécurité routière est un enjeu majeur de la maternelle au baccalauréat. Elle permet aux élèves d'acquérir un comportement responsable dans l'espace routier. Les élèves de 5^{ème} et de 3^{ème} passent des épreuves obligatoires qui visent à leur faire prendre conscience de leur responsabilité en tant que piéton, cycliste et futur automobiliste :

5^{ème} : épreuves le 19 mai

3^{ème} : épreuves le 22 mai

NAPLAN : les évaluations ont débuté cette semaine.

DNB : 30 mai : Epreuve d'histoire des arts

Evaluations CE1 et CM2 : du 28 au 30 mai

Festivités

16 mai à 18h00 : la Maison des Lycéens organise en collaboration avec le comité Gala 2014, une soirée Comedy Show, dans le hall du lycée Condorcet.

Cette soirée en forme de clin d'œil a pour objectif de collecter des fonds pour le financement de la soirée de Gala de la promotion terminale et IB 2014.

31 mai de 9h00 à 13h00 : vide grenier au lycée Condorcet organisé par le Comité des fêtes.

Communication

Retrouvez le lycée Condorcet :

- Sur Internet : www.condorcet.com.au
- Sur Facebook : <http://www.facebook.com/Lycees.Condorcet>

Nos partenaires

Je t'aime! Moi non plus... Venez passer un moment d'humour sur l'amour avec le [Sydney French Theatre](#)

Number 1 – from the 19th to the 25th May 2014

Enrolments:

The enrolment campaign for the 2014-2015 school year has started. We will have the pleasure of welcoming together with the teachers, the future parents of PS and MS curious to know what is bilingualism in Preparatory school at 5.30 pm on May 28th in the Hall.

[click here.](#)

Dates

20 May:

- PS, MS and GS Olympiads
- CE2, CM1 and CM2 swimming carnival

21 May:

- Sydney Symphonic Orchestra at ABC Centre (Ultimo) : 6^{ème} and 5^{ème}
- Excursion to the Aquarium (PSC)

23 May:

- Farm excursion: PSA and PSB
- Work placement written report (Seconde)

27 May:

- Chess tournament : CE2, CM1, CM2 and 6^{ème}
- Chess tournament for parents and children at 6.30pm

From the 28 to the 30th May: Play in English *Drama Toolbox* from CP to CM2

Management

Principal:

- 20 May: Sydney University
- 22 May: AISNSW Annual General Meeting
- 26 May: Government House

Primary Director:

- AEFE seminar from the 19th to the 25th May in Paris
- 26 May: Government House

Deputy Principal: IB coordinator meeting on the 23rd May in the afternoon.

Human Resources

Two information meetings are scheduled on the 19th and 20th May at 5.30pm with the staff concerned by the Multi Enterprise agreement.

Welcome to Juliette BEUVIER, new Vie Scolaire staff, who is taking over Laura BAUDOUIN's position.

Works

The AEFE has granted a \$ 200 000 grant to the school to renovate the Science laboratories. The works will start on the 30th June 2014.

The preparation of the rooms will lead to some timetable changes from the 15th June.

Cultural news

On the 21st May, the 1^{ère} students will welcome Jacques ROUBAUD, poet and mathematician as part of Ms JURADO's lesson.

Committees

27 May at 7pm: School Board meeting

2nd June at 5.30pm: School Council meeting

5th June at 5.30pm: School Committee meeting

Study pathways

The *conseils de classes* will take place from the 2nd June to the 12th June. A specific schedule will be sent shortly.

Exams

The IB students will start their second week of exams:

- 19 May: chemistry (SL & HL)
- 20 May: Chemistry (HL & SL) / French Literature (HL & SL) / French Language and Literature (HL & SL)
- 21 May: French Language and Literature (HL & SL) / Further Mathematics (HL) / French ab initio (SL)
- 22 May: Further Mathematics (HL)

ASSR: Road safety education is a major stake from preparatory school to the baccalaureate. It helps students act responsibly on the road. 5^{ème} and 3^{ème} will sit compulsory tests which will make them aware of their responsibility as a pedestrian, cyclist and future driver:

5^{ème} : tests on the 19th May

3^{ème} : tests on the 22nd May

NAPLAN: the tests started this week.

DNB: 30th May: Art history exam

CE1-CM2 Assessments: from the 28th until the 30th may

Festivities

16th May at 6pm: the Maison des Lycéens is organising in collaboration with the 2014 Gala Committee a Comedy Show in the hall at Lycée Condorcet.

This event has the objective to raise funds to finance the 2014 Gala event for Terminale and IB.

31st May from 9am until 1pm: garage sale at Lycée Condorcet organised by the Fete Committee.

Communication

You will find information about Lycée Condorcet:

- On the Internet : www.condorcet.com.au
- On Facebook:
<http://www.facebook.com/LyceesCondorcet>

Our partners

Je t'aime! Moi non plus... Come and spend a humorous moment on the subject of love with the [Sydney French Theatre](#)